
Protokoll för kommundelsråd Lannaskede - Myresjö 2020-09-17 

Plats: Brobykyrkans cafeteria 18:00 - 20:00 

Närvarande: Arne Hägg, Bruno Pilåsen, Ann-Britt Danvall, Jan-Erik Aspegren 

1. Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna 

2. Gräsklippning bakom förskolan på Brobyvägen mot Källvägen önskan 

från boende där att gräset klipps lika ofta som övrigt gräs 

3. Flytten av återvinningsstationen i Landsbro är tänkt från själva centrum 

till gamla Boroområdet vid tennisplanen. Det finns en asfalterad plan 

som passar bra. Önskemål finns att det sätts upp ett plank runt den nya 

återvinningsplatsen. Tidsplan för flytt? 

4. Den 23/9 kommer det att bli en träff med Länstrafiken och Vetlanda 

kommun. Bruna Pilåsen medverkar 

5. Om- och tillbyggnad av Landsbro skola är påbörjad 

6. Vad ska hända med den igenväxta dammen i Kringelund? 

7. Pulkabacken vid slutet av Österdalsgränd. Det finns en del uppväxt sly 
som behöver tas bort för bättre säkerhet 

8. Enligt protokoll f.·ån 2019-11-28 så skulle MSB gett ett uppdrag åt SGI 

att göra en undersökning 2020 runt Linneån i Landsbro. Det gällde 
stabilitet, skred- och rasrisker runt ån. Hur har det gått? 

9. Nästa möte 2020-12-03 kl.18:00 iBrobykyrkan 

10.Punkt 2, 3, 6, 7 och 8 önskas svar av Tekniska till ordförande Arne Hägg 

Mötet avslutades 
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